
Jegyzőkönyv 
Rendkívüli elnökségi ülés – 2021. március 10. 

 

Időpont  

2021. március 10. szerda 18:00 

Kommunikációs csatorna 

Zoom (https://zoom.us/j/91070563016?pwd=OGxJb01helQ4ZzUvMTBGYUNwclRUZz09) 

Meeting ID: 910 7056 3016 
Passcode: 064861 

Napirendi pontok:  

1. Hazai versenyrendszer 
2. Kérelmek 
3. Egyebek 

Jelen vannak:  

 Harsányi Enikő 

 Takács Zoltán 

 Ziegenhám Medárd 

 Kurucz Tamás 

 Ikker Péter 

 Kövesdi Andrea 

 Mihályi András 

 Takácsné Fekete Franciska 

 Balázs Gábor 
 
18:07 Szavazati joggal rendelkezők száma 5 fő. Elnök úr megállapította, hogy az Elnökség 
határozatképes. 

1. Hazai versenyrendszer  

Elnök úr röviden beszámolt a hazai versenyrendszer helyzetéről. Nem bejelentett versenyt 
nem lehetne megrendezni, kérjük a jövőben erre figyelni, de ezt szankcionálni nem fogjuk, 
mert az ellenőrzésére nincs módunk és kapacitásunk. 
Volt covid megbetegedés és fertőzés a hétvégén. 
Két irányba indult a verseny szervezés online és élő verseny is lesz a hétvégén. 
Csütörtök délig indoklás nélkül vissza lehet mondani a leadott nevezéseket, ezt követően is, 
de kérjük, hogy ekkor csak indokolt esetben. 
 
Elnök úr ismertette a hétvégi verseny kapcsán tervezett intézkedéseket.  
Koronavírus teszt lesz, amit egészségügyi dolgozók végeznek. Az egy gépkocsival érkezők 
kontaktszemélynek számítanak, ha bármelyikük pozitívra tesztelne, így ez esetben 

https://zoom.us/j/91070563016?pwd=OGxJb01helQ4ZzUvMTBGYUNwclRUZz09


mindannyiuknak haza kell menni a versenyről. Egyesületenként egy kísérőt (csapatvezető, 
edző, szülő) tudunk fogadni, tesztelni. 
Kövesdi Andrea: meg lehet oldani egy-egy dobóállást kihagyását? 
Balázs Gábor: nem. 
Ziegenhám Medárd: a Gábor által felvázolt intézkedéseket alkalmazza a Sport TV is, ott jól 
működött, szerinte ez jó terv a megelőzésre. 
Elnök úr elmondta, hogy három külön helyen lesznek a mintavételek a gördülékeny 
lebonyolítás érdekében. 
Ikker Péter: csúsztatásos érkezés lesz? 
Balázs Gábor: igen, azokkal kezdjük 8-kor, akik az első meccsen játszanak és írnak. 
Az egyesületi vezetők teszteléssel kapcsolatos kérdéseire Elnök úr elmondta, hogy 
mindenkinek úgy kell készülnie, hogy le lesz tesztelve, kivéve aki fel tud mutatni hivatalos 72 
óránál nem régebbi PCR vagy 48 óránál nem régebbi gyorsteszt negatív eredményt. 
Hozzátette, hogy mindenkitől együttműködést és türelmet kérünk. 
Takács Zoltán: ha együtt érkezett egy adott csapat, és együtt is mennek, de kiesik a társaság 
egy része, azok megvárhatják a még versenyben lévő társaikat? 
Balázs Gábor: aki kiesett és teljesítette írási kötelezettségét, annak ki kell mennie a 
teremből. 
18:48 Molnár László csatlakozott az üléshez, szavazati joggal rendelkezők száma 6 fő. 
 
Ezt követően 
6 igen, 0 nem és 0 tartózkodás mellett az Elnökség meghozta a következő 
28/2021.III.10 EH számú határozatot 
Az Elnökség elfogadta a az Elnök úr által ismertetett biztonsági intézkedéseket. 
 
Elnök úr ismertette, hogy az online versenyre megy a nevezési modul, csütörtökig lehet 
nevezni, addig kell a nevezési díjnak is megérkezni. A versenykiírás kint van a Facebookon is 
megosztva és a honlapon és a Dokumentumok között is. 
 
Elnök úr szintén elmondta, hogy tervei szerint 32 induló alatt elhalasztásra fog kerülni a 
Budapest Open verseny, 32 és 64 fő között meg lesz tartva a Benczúr Hotelban, 64 fő fölött 
pedig a Honvéd sporttelepen. 
 
2. Kérelmek 
 
Nem érkezett be kérelem, így a napirendi pont nem került tárgyalásra. 

3. Egyebek 

Harsányi Enikő kérte, hogy az angol-magyar felkészülő versenyről kerüljön ki hír a Szövetség 
oldalára, mert az angolok már tettek ki hírt erről. 
Molnár László megerősítést kért, hogy az egyesületek saját versenyeiket kötelesek-e: 
bejelenteni a Szövetségnek emailben? Elnök úr ezt megerősítette kiegészítve azzal, hogy ez 
az egyesületek érdeke, az EMMI állásfoglalása szerint csak a hivatalos országos 
versenynaptárban szereplő versenyek elfogadottak, ellenkező esetben büntethetik is a 
rendező egyesületeket. 



Takácsné Fekete Franciska: Ha valaki kapott covid elleni oltást, arról kell-e valami papírt 
hoznia? Elnök úr nem tudott biztos választ adni erre, jelezte, hogy a kérdésnek még utána 
kell járni. 
Elnök úr türelmet és megértést kért az iroda felé, akikre nagy teher nehezedik a 
folyamatosan érkező jelzések, versenyengedély igénylések miatt. 
Jelezte továbbá, hogy 5000 lakos alatti létszámú települések egyesületei tudnak pályázni, 
amihez össze tudjuk kötni az érdeklődőket egy pályázatíróval. 
 
19:15 Jegyzőkönyv lezárva 
 
k.m.f. 
 
 
 
 
..................................................................   ..............................................................  
 Balázs Gábor Morva-Takács Vivien Anett 
 elnök jegyzőkönyvvezető 
 


